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Schriftelijke ronde voor raadsvergadering 4 juni 2020 in plaats van commissie Leefomgeving

Nr Onderwerp Document 
(raadsvoorstel/ 
bijlage)

Blz. Vraag Fractie

3 GR Rd4 Raadsvoorstel 2 van 3 Vraag 1e ronde:

In de 4e paragraaf wordt gesteld dat het inzamelen van papier in 2022 qua 
kosten flink zal stijgen. Wat betekent dit op termijn voor de verenigingen die 
papier ophalen of inzamelen?

De inzamelingvergoeding van de verenigingen is los gekoppeld van de papier 
opbrengst. De verenigingen krijgen een vergoeding voor de inzameling.

Vraag 2e ronde:
Is deze inzamelingvergoeding voor verenigingen de komende jaren verzekerd 
en qua bedrag bevroren, ondanks de voorziene kostenstijging?

DV

Raadsvoorstel 2 van 3 Vraag 1e ronde:
Er wordt de Raad gevraagd om in te stemmen met een kostenverhoging van 
2,9%, ofwel € 28.704,--. Dit komt overeen met hetgeen in de bijlage van het 
raadsvoorstel is opgenomen op pagina 32 van 48. Waarom wordt niet 
gesproken over het totaal generaal, ofwel een toename van 5,3% zijnde € 
54.903,--?

De 2,9% betreft de ontwikkeling van de kosten van het inzamelen van het 
huishoudelijke afval (kosten basispakket).

De stijging van 5,3% is inclusief de kosten voor de werkzaamheden die in de 
openbare ruimte worden uitgevoerd, zoals kolkenzuigen, vegen en de illegale 
dumpingen (pluspakket). De hogere kosten hebben hier met name betrekking 
op een uitbreiding van de werkzaamheden (o.a. de inzameling van 
dumpingen/zwerfvuil door Rd4) en de hogere verwerkingskosten als gevolg van 
de PFass norm.

Vraag 2e ronde:
De stijging van de kosten voor het pluspakket zijn nader toegelicht. Ca. 1 tot 2 
jaar geleden is door de gemeente overgegaan tot aanschaf van of software of 
geheel nieuwe hardware incl. software om te kunnen inpluggen op het systeem 
van Rd4. Dit met name om als gemeente actiever te kunnen sturen op enkele 
reinigingswerkzaamheden van Rd4 zoals het vegen van goten en het reinigen 
van kolken. Allemaal aspecten uit het pluspakket. Heeft deze investering al 
rendement opgeleverd in de efficiency en kosten, ofwel als we als gemeente 
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deze keuze niet hadden gemaakt, was de stijging van het pluspakket dan nog 
meer geweest?


